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§ 1. Val av protokolljusterare 

Pensionärsrådet beslutade att Jutta Askergren och Ingrid Stockman justerar dagens 

protokoll. 

 
§ 2.  Tid för protokolljustering 

Pensionärsrådet beslutade att protokollet justeras den 5 mars kl. 09.30. För inhämtande av 

synpunkter skickas protokollet med e-post till ledamöter och ersättare före justeringen. 

 
§ 3.  Föregående sammanträdesprotokoll 2008-02-04 

Inga synpunkter på föregående protokoll. Protokollet läggs till handlingarna. 

 
§ 4. Ärenden till stadsdelsnämnden  

- Äldreomsorgsenheternas verksamhetsberättelser för 2007 cirkulerade i pärm under 

mötet. Pensionärsrådet tog upp vikten av att verksamhetsberättelsen på ett tydligt sätt 

följer upp målen som finns i verksamhetsplanen.  

 

- Tillsyn av Linnégårdens vård- och omsorgsboende.  

Pensionärsrådet lyfte frågan om vilken kompetens/bakgrund länsstyrelsens 

inspektörer har och vilken mall de följer vid inspektionerna. Diskussion om frågan 

om jämställdhetsintegrering och handlingsplan vid våldsutsatta kvinnor.  

 

- Ansökan om stimulansbidrag från länsstyrelsen 

Pensionärsrådet hade inga synpunkter på denna skrivelse.  
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- Överklagan av beslut i stadsdelsnämnden 

Pensionärsrådet hade inga synpunkter på denna skrivelse. 

 
§ 5. Rapport från vård- och omsorgsboenden 

- Ingrid Stockman informerade om att länsstyrelsen gjort en tillsyn på Linnégårdens vård- 

och omsorgsboende samt att Attendo Care nyligen genomfört en egenkontroll av 

verksamheten. Ingrid Stockman tog även upp att en anhörig sprider missnöje på en 

avdelning. Anhörigkonsulenten kan vara behjälplig i frågan.  

 

- Ulla Löfberg informerade att Aina de Besche för närvarande är tillförordnad chef på Rio 

vård- och omsorgsboende. Ulla Löfberg tog upp att hon som pensionärsrådets representant 

inte blivit kallad till boråd eller informationsmöten om upphandlingen. Hanna Runling ska 

ta fram tidplanen för informationsmötena. När det gäller boråd har Rio ännu inte kallat till 

något möte.  

 

- Arne Clevestam informerade från Kattrumpstullens vård- och omsorgsboende där de har 

problem med att hissarna inte är anpassade efter sjukhussängarna. Det finns trappor som 

saknar skydd och grindar utan spärr. Maten har blivit bättre då den nu levereras enligt ett 

kallmatsystem. En musikterapeut och dramapedagog kommer att anordna aktiviteter på 

boendet. Verksamheten ska titta på trivselregler för anhöriga.  

 

- Margareta Thörnblom tog upp att personalen på Körsbärsgårdens vård- och 

omsorgsboende nu får introduktion i dokumentationssystemet ParaSoL och att 

verksamheten har löpande medicinkontroller.  

 

- Yvonne Wendt-Lundberg framförde att personalen på Kampementets vård- och omsorgs-

boende framfört missnöje med nya arbetstider och uppgifter. Det har varit missnöje med 

timbalkosten som levererats. Ett SPA-rum och söderhavsrum kommer att byggas. Yvonne 

Wendt-Lundberg lyfte frågan om personalens språkkunskaper när dokumentationskraven 

ökar. Pensionärsrådet önskade även lyfta frågan om personalens rökvanor.  

 

- Ulla Bowallius framförde att på Dianagårdens vård- och omsorgsboende har synpunkterna 

på maten minskat i och med att personalen nu står för uppvärmning. Verksamheten är nöjd 

med de nya sängarna. Det finns en viss oro med anledning av kommande upphandling.  

 

- Pensionärsrådet önskade förtydligande kring upphandlingsprocessen av vård- och 

omsorgsboendena. Upphandlingarna av Dianagården, Kattrumpstullen och Rio kommer att 

äga rum under våren. Beslut om de nya entreprenörerna sker i juni och övertagandet sker 

den15 september 2008. Rio servicehus blir tills vidare det enda boendet i kommunal regi.  

 
§ 6. Övriga frågor 

- Rune Hasp har ej haft möjlighet att komma på avtackningsfika. Förslag att skicka ett 

tackkort till honom istället. Claes Hagwall har införskaffat ett kort.  

 

- Margareta Thörnblom tog upp att två personer som hon varit i kontakt med har mer 

hemtjänst än de har behov av. Viktigt att ta kontakt med biståndshandläggaren i dessa fall. 

Margareta Thörnblom gav även beröm till en av biståndshandläggarna.   
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- Frågan om bibliotekshörnan kom upp. En form av medborgarkontor finns på Norrmalms 

stadsdelsförvaltning, Tulegatan 13. Gunvor Jansson ska göra en inventering av vilket 

äldreomsorgsmaterial som finns på biblioteken i stadsdelen. 

 

- Ingrid Stockman gör inventering av föreningarnas lokalkostnader och uppmanande alla att 

komma in med uppgifter. Frågan tas upp på nästa sammanträde.  

 

- En av rådets medlemmar tog upp ett exempel på bristfällig tvätthantering i hemtjänsten 

och poängterade att det är viktigt att alla vårdbiträden kan hantera tvätt på rätt sätt.  

 

- Kerstin Appel har blivit kontaktad med anledning av förvaltningens uppsökande verk-

samhet. Inom projektet VERNA kontaktar Sonny Melin personer över 75 år som inte har 

hemtjänst för information om äldreomsorgen. Förvaltningen vänder sig i första steget till 

ca 370 personer vilket är ca 10 % av målgruppen.  

 

- Viveca Sarman tog upp frågan om tillgången till trygghetslarm. Anna-Karin Sandén 

informerade om att förvaltningen väntar på leverans. De med mest akuta behov prioriteras. 

De nya riktlinjerna med förenklad biståndshandläggning avseende trygghetslarm påverkar 

åtgången av larmutrustning. Förvaltningen arbetar även aktivt med att få tillbaka larm-

utrustning från tidigare brukare.  

 

- Ulla Bowallius informerade från ett seminarium om mellanboendeformer. Äldreombuds-

man Lotta Burenius var där och redogjorde för sin årsrapport som visar att synpunkter på 

äldreomsorgen ökade under 2007. Micasas VD Anders Nordstrand informerade om 

seniorboende. Hanna Runling kontaktar Micasa och beställer katalogen om seniorboende 

till rådets medlemmar. Barbro Westerholm, Äldredelegationen, lägger inom kort fram 

förslag mellanboende/ trygghetsboende.  

 

- Ordförande Jutta Askergren uppmanade rådets medlemmar att fundera över frågor till 

presidiet.  

 
§ 9. Nästa sammanträde  

Nästa pensionärsråd sammanträder den 7 april 2008. 

 

 

 

 

Sekreterare: Hanna Runling 

(vik. för Helén Engberg) 

 
                  

 


